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Abstract (en)
Concrete girder comprising, anchored into the concrete of the girder (1), on both sides and equidistant from its central longitudinal plane, tabs (2)
arranged edgeways to said plane, having an out-of-girder length approximately equal to the maximum camber of the girders (1) and ending in a
sleeve (3) in which nails (4) may slide perpendicularly to said central longitudinal plane, the distance from the tabs (2) to the axis of the girder (1)
being of the order of 2 to 3 cm. <IMAGE>

Abstract (fr)
Poutrelle en béton comportant, ancrées dans le béton de la poutrelle (1), de part et d'autre et à égale distance de son plan longitudinal médian, des
pattes (2) disposées de chant par rapport audit plan, ayant une longueur hors poutrelle voisine de la contre-flèche maximale des poutrelles (1) et
terminées par un fourreau (3) dans lequel peuvent coulisser des clous (4) perpendiculairement audit plan longitudinal médian, la distance des pattes
(2) à l'axe de la poutrelle (1) étant de l'ordre de 2 à 3 cm.
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